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Zapisnik sjednice Predsjedništva  

 
Šapjane, 25. 11. 2024.  
Ur.broj: 576-11/2024. 
 
Prisutni članovi Predsjedništva, kao i članovi Nadzornog odbora upisani u upisnik.  
Sjednica je započela u 11:30 sati. 
 
 

D N E V N I M   R E D O M 
 

1. Usvajanje zapisnika s prethodne sjednice 

2. Prijedlog rebalansa Financijskog plana za 2024. godinu 

3. Prijedlog Godišnjeg programa rada za 2025. godinu - izvjestitelj Slavko Gauš i Dario Gauš 

4. Prijedlog Financijskog plana za 2025. godinu – izvjestitelji - Slavko Gauš i  Helena Brkljača  

5. Izvješće o provedbi „Programa aktivnosti za 2024.godinu“ - izvjestitelj Dario Gauš 

6. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o radu – izvjestitelj Nikola Tramontana 

7. Prijedlog izmjena i dopuna Statuta VZPGŽ – izvjestitelj Nikola Tramontana 

8. Imenovanje povjerenstva za popis imovine, sitnog inventara i financijskih sredstava –  

       izvjestiteljica Helena Brkljača 

9. Informacija o tužbi Mladena Šćulca protiv VZPGŽ  

10. Donošenje odluke o datumu i mjestu održavanja godišnje sjednice Skupštine 

11. Razno  

 

Dnevni red je jednoglasno usvojen 

a.d.1. Zapisnik s prethodne sjednice Predsjedništva jednoglasno usvojen 
             
a.d.2. Prijedlog rebalansa Financijskog plana za 2024. godinu 
 
Slavko Gauš je predložio, da prijedlog rebalansa koji je s pozivom dostavljen članovima 
Predsjedništva obrazloži Helena Brkljača, računovotkinja Zajednice. Helena Brkljača je članovima 
predsjedništva predložila da njeno izlaganje i tumačenje rebalansa prate u materijalu. Detaljno je 
obrazložila sve stavke rebalansa. Mark Kovačić je pitao da mu se pojasne prihodi koje Zajednica 
dobiva od županije, a koji čine oko 70% ukupnih prihoda, te postavlja pitanje; „s čime mi mislimo 
razvijati vatrogastvo“. Kovačić je nastavio s pitanjem; „zašto se u rebalansu prikazuje otpremnina 
koja je isplaćena?“. Helena Brkljača je objasnila da u Financijskom planu, koji je donesen u 
prosincu 2023. godine,  nije bila planirana otpremnina te je sada morala biti uvrštena u financijski 
plan (rebalans). Kovačić je nastavio s pitanjem u vezi naknade volonterima (točka 4.2.3) – „Što to 
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znači?“. Helena Brkljača je objasnila da se taj konto u kontnom planu tako i zove. Kovačić je 
nastavio s pitanjem „konto 4.2.4 naknade osobama izvan radnog odnosa?“. Helena Brkljača je 
objasnila da se to odnosi na naknade instruktorima, suradnicima koji rade na procjenama i 
planovima ZOP-a. Kovačić je nastavio s pitanjem; „Intelektualne usluge – na što se odnose?“. 
Helena Brkljača je objasnila da su to isplate za obavljenu reviziju, odvjetničke usluge, predavači na 
18. stručnom skupu vatrogasaca. Sljedeće pitanje Kovačića bilo j; „Naknade za tuđu opremu, o 
čemu se radi?“. Helena Brkljača je objasnila da je riječ o naknadi za korištenje tuđih sredstava poput 
naknade za kombi vozilo koje je prevozilo polaznike tečajeva koji se održavaju u Šapjanama. Član 
Nadzornog odbora Željko Vozila pitao je zašto je tako visok trošak interneta. Helena Brkljača je 
objasnila da je riječ o trošku vezanom uz završetak projekta uspostavljanja prostora vatrogasnog 
operativnog centra u Šapjanama i njegovog povezivanja u mrežu telefonije i interneta, a to je 
napravljeno polaganjem optičkog kabela. Tek sada je centar u Šapjanama povezan u mrežu, usluga 
je ugovorena s A1, i u svakom trenutku moguće je staviti ga u punu funkciju. Komantar prisutnih je 
bio, da je iznos od 500 eura mjesečno, vrlo visok. Mario Udina je postavio pitanje u vezi s vozilima 
čiju nabavku sufinancira Zajednica jer lokalna samouprava nema dovoljno novaca, a društva taj 
novac još nisu dobila. Slavko Gauš  je odgovorio da se nastoji riješiti isplata tih sredstava i 
napominje da je za 2024. godinu trebalo osigurati isplatu, ali problem je u činjenici da je za isplatu 
potrebno dostaviti dokaze o nabavi, a to su računi jer se ne priznaju sklopljeni ugovori. Županija je 
najavila da će biti aneks ugovora o sufinanciranju, ali još nije došao.  Drugih pitanja nije bilo te je 
S.Gauš predložio da se članovi Predsjedništva glasovanjem izjasne prihvaćaju li prijedlog rebalansa. 
Glasovanjem je prijedlog jednoglasno prihvaćen. 
 
Zaključak:  
Usvaja se prijedlog Rebalansa financijskog plana za 2024. godinu. 
 
 
 
 
a.d.3. Prijedlog Godišnjeg programa rada za 2025. godinu 
 
Dario Gauš je okupljenima predložio da se prijedlog ne čita, nego će samo predstaviti naglaske 
prijedloga godišnjeg plana rada za 2025. godinu. Naglasak je prije svega na radu s članstvom  - 
vatrogascima i mladeži u dobi od 16 – do 18  godina. S obzirom da je najavljen novi Program 
osposobljavanja vatrogasaca, to nam otvara prostor da naš program rada koji se odnosi na obuku i 
osposobljavanje bude realiziran. Naglasio je da je nešto više o tome reći pod točkom „razno“. 
Zdravko Mihelčić je postavio pitanje u vezi s dugo najavljivanom „vatrogasnom mrežom“. Dario 
mu je odgovorio da će odgovor na postavljeno pitanje dobiti u informaciji koju namjerava dati pod 
točkom razno, jer ima dosta informacija s netom održanog sastanka Stožera HVZ-a.  
 
Drugih pitanja nije bilo te je glasovanjem prijedlog jednoglasno prihvaćen. 
 
Zaključak:  
Usvaja se prijedlog Programa rada za 2025. godinu. 
 
a.d.4. Prijedlog Financijskog plana za 2025. godinu 

 
Slavko Gauš pozvao je Helenu Brkljača da predstavi Financijski plan za 2025. godinu, što je 
kolegica Helena i napravila, a članovi predsjedništva su izlaganje pratili u materijalu kojeg su dobili 
s pozivom. Ivan Crnković je postavio pitanje u vezi s Planom otplata i dobio je pojašnjenje. 
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Zdravko Mihelčić je istaknuo da je u Financijskom planu očekivao i sredstva iz EU fondova i 
države, a ne da se sav teret ostavlja na nama samima. Pri tome je istaknuo za primjer novi centar u 
Vučevici. Njegovo drugo pitanje odnosilo se na planirani trošak naknada članovima tijela 
upravljanja, a koji na godišnjoj razini iznosi 5000 eura. Smatra da bi članovima tijela upravljanja 
naknada morala biti povećana jer su i troškovi narasli, a godinama se naknada nije mijenjala. Dario 
Gauš je Mihelčiću odgovorio na prvo pitalje pojašnjenjem da su sredstva na koje se referira njegov 
pitanje namijenjena opremanju VOC-a u Rijeci, za što je VZŽ preuzela obavezu. „VOC služi svima 
nama i nadam se da to razumijete“ – napomenuo je D.Gauš. Planiramo opremiti i blagovaonicu u 
Šapjanama i to su ta sredstva za koja pitate. U odgovor se uključio i Slavko Gauš napomenom da su 
sva naša nastojanja da se razvoj Šapjana poprati s razine države, a to je HVZ, nisu rezultirala 
očekivanom potporom. Za razliku od nas, centar Vučevica se izgradio sredstvima EU, uz punu 
podršku i angažman Splitsko-dalmatinske županije, Sveučilišta u Splitu (FESB) i države. Bez 
podrške visoke politike, projekt poput Vučevice ne bi bio moguć. Slavko je podsjetio da smo mi 
prvi u Hrvatskoj organizirali stručni skup vatrogasaca, i skup je postao i ostao prestižnim 
događanjem ove vrste, u zemlji i u susjednim zemljama. On je dio naših programskih aktivnosti. U 
vezi s drugim pitanjem Zdravka Mihelčića, Slavko Gauš je napomenuo da je iznos sadašnje naknade 
dogovoren na Predsjedništvu i nema zapreke da se danas članovi Predsjedništva izjasne o povećanju 
naknade. Slavko gauš je predložio da se usvoji Mihelčićev zahtjev te da se naknada članovima tijela 
poveća te za svako sudjelovanje na sjednici isplati iznos od 50 eura neto. Helena je predloženu 
izmjenu uvrstila u financijski plan. Mihelčić nije zadovoljan prvim odgovorom i smatra da bi 
VZPGŽ morala biti angažiranija u mobiliziranju državnih tijela da nas podrže u nastojanjima 
razvoja centra Šapjane. S.Gauš odgovara da se preko predsjednika Predsjedništva HVZ-a, Ante 
Sanadera nastoji riješiti naš zahtjev da nam se umjesto dugogodišnjeg prava na korištenje 
nekadašnjeg vojnog kompleksa u Šapjanama, kompleks prenese u vlasništvo. Mark Kovačić smatra 
da to moramo tražiti izravno od države, a ne putem posrednika. Nastavio je s pitanjem u vezi s 
kapitalnom donacijom koju financijski plan predviđa za 2025. godinu, a koja je navedena na 
prihodovnoj strani, dok se taj iznos ne navodi na rashodovnoj strani Financijskog plana za 2025. 
godinu. Helena Brkčjača je odgovorila da je taj iznos dobila mailom dana 14. 11. 2025. godine iz 
PGŽ. Mark Kovačić je prigovorio da u razvoj Šapjana ulažemo samo mi, a svi ga koriste (CZ, 
Crveni križ, MUP,…).  
 
Glasovanjem je jednoglasno usvojen prijedlog Financijskog plana za 2025. godinu.  
    
   
Zaključak:  
Donosi se Financijski plan za 2025. godinu. 
 
a.d.5. Izvješće o provedbi „Programa aktivnosti za 2024.godinu“ 

 
Izvješće je podnio županijski vatrogasni zapovjednik, Dario Gauš. Napomenuo je da je izvješće koje 
je članovima Predsjedništva dostavljeno, u istoj formi poslano i u HVZ, a sadrži i izvješća ostalih 
sudionika u realizaciji PA. Na jsjednici Stožera HVZ-a je podneseno državno izvješće o realizaciji 
PA, te je nakon toga na temelju njega napravljen i prijedlog PA za 2025. godinu. Novi program će 
imati i neke novine koje će biti poznate kad konačan prijedlog bude gotov. Zdravko Mihelčić se 
osvrnuo na problem provedbe PA uz napomenu da smatra da se HŽ ali i HŠ nedovoljno angažiraju u 
izvršavanju njihovih zadaća. Svake godine su troškovi gašenja požara raslinja za vatrogasna društva 
sve veći teret, za što krivi nedovoljan angažman sudionika u provedbi programa aktivnosti. Samo za 
VZ Grada Vrbovsko trošak u 2024. godini iznosi oko 20.000 eura.  
Izvješće je jednoglasno prihvaćeno. 
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Zaključak: 
Usvaja se Izvješće o provedbi Programa aktivnosti za 2024. godinu. 
 
a.d.6. Prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o radu 
 
Na posljednjoj sjednici Predsjedništvo je zadužilo Marka Kovačića i Edvarda Primožića da u suradnji 
s Tramontanom analiziraju Pravilnik o radu VZPGŽ i predlože njegove izmjene i dopune. 
N.Tramontana je izvijestio članove da su imenovani članovi predsjedništva na sastanku u uredu 
zajednice, napravili analizu predmetnog pravilnika i napravljen je prijedlog izmjena i dopuna, koji je 
dostavljen s pozivom na ovu sjednicu.  Željko Vozila je primijetio da je temeljem važećeg pravilnika 
Dariu Gaušu isplaćena jubilarna nagrada u iznosu od 1.500 eura, i ne spori da je isplata temeljena na 
pravilniku, ali smatra da nije u redu da se staž kod drugog poslodavca priznaje i u Zajednici. Smatra 
da je za donošenje pravilnika trebalo biti imenovano neko stručno tijelo koje bi sastavilo prijedlog 
pravilnika. Mark Kovačić je mišljenja da bi pravilnik trebalo staviti izvan snage i sačiniti novi kojeg 
bi trebala predložiti ova radna grupa, a u nju dodati i Ivana Crnkovića. Vozila je pitao što znači 
formulacija prvog stavka članka 37. pravilnika (značenje pojma posebni propisi). Tramontana je 
odgovorio da se to odnosi na provedbene ili podzakonske propise koji proizlaze iz relevantnih zakona 
(Zakon o vatrogastvu, Zakon o radu), a koji pobliže uređuju to pitanje. 
 
Zaključak rasprave je da se ovaj prijedlog izmjena Pravilnika o radu ne prihvati te da se radna skupina 
sastane i napravi prijedlog novog pravilnika. 
 
Zaključak: 
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
 
a.d.7. Prijedlog izmjena i dopuna Statuta VZPGŽ 

Predložene izmjene i dopune statuta obrazložio je Tramontana. Riječ je o izmjenama i dopunama 
koje se odnose na sazivanje sjednica tijela upravljanja i obaveze dostave materijala za sjednice. 
najkasnije osam dana prije održavanja sjednice, zatim odlukama o zaduživanju ili ulaganju u 
financijsku imovinu. Prijedlog sadržava i izmjene u vezi zamjenika predsjednika i njegovih ovlasti. 
U raspravi se pojavilo i pitanje smanjenja broja delegata iz GVZ Rijeka (s pet na tri) što je izazvalo 
prijepore, kao i prijedlog da zamjenik u odsutnosti predsjednika bude njegova zamjena u svim 
poslovima osim u zastupanju zajednice.  
 
Glasovanjem je zaključeno da se ovaj prijedlog izmjena i dopuna Statuta ne prihvati, nego da će se 
nakon godišnje Skupštine zajednice, na sjednici predsjedništva predložiti radna grupa koja će 
analizirati Statut i predložiti potrebne izmjene. 
 
 
a.d.8. Imenovanje povjerenstva za popis imovine, sitnog inventara i financijskih sredstava 

Helena Brkljača je izložila prijedlog sastava povjerenstva: 
• Sivio Surina 
• Nikola Tramontana 
• Marija Gauš. 

 
Prijedlog bez rasprave jednoglasno prihvaćen. 
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a.d.9. Informacija o tužbi Mladena Šćulca protiv VZPGŽ 
 
Slavko Gauš je informirao Predsjedništvo da je Mladen Šćulac podnio tužbu protiv Zajednice i traži 
isplatu otpremnine koja mu prema njegovom tumačenju pripada. Zbog kratkog roka za odgovor na 
tužbu, angažiran je odvjetnički ured da sastavi naš odgovor na tužbu. Odvjetnički ured Sana Padjen 
je sastavio i nadležnom sudu podnio odgovor na tužbu. Sadržaj odgovora na tužbu pročitao je 
Tramontana. Odgovorom se u potpunosti odbacuje tužbeni zahtjev, te je u obrazloženju odgovora na 
tužbu odbijanje detaljno obrazloženo. Gauš je rekao da ga je odvjetnica obavijestila o podnesenom 
odgovoru na tužbu i rekla da je sada sve na sudu i stavu koji će sud zauzeti po ovom predmetu te da 
uvijek postoji mogućnost da sud usvoji predmetni zahtjev, ali i da ga odbaci. Moramo biti svjesni da 
je sve moguće. 
 
Informacija prihvaćena. 
 
a.d.10. Donošenje odluke o datumu i mjestu održavanja godišnje sjednice Skupštine 
 
Slavko Gauš je predložio da se sjednica održi dana 9. prosinca 2024. godine u Šapjanama 
(ponedjeljak) s početkom u 11:00 sati. Napomenuo je da će na toj sjednici podnijeti ostavku na 
mjesto predsjednika. 
 
Prijedlog jednoglasno prihvaćen. 
 
a.d.11. Razno 
 
Dario Gauš je okupljene informirao da je dana 21. 11. 2024. sudjelovao na sjednici Stožera HVZ-a, 
na kojoj je najavljeno uvođenje „vatrogasne mreže“ prema kojoj su planirana novčana sredstva koja 
bi VZŽ dobile za svoje postrojbe. Još se ne zna o kojim je iznosima riječ, ali bi značilo poboljšanje 
sadašnjeg stanja. 
 
U pripremi je i donošenje Pravilnika  i programa o osposobljavanju vatrogasnih kadrova, i prema 
najavi iz Državne vatrogasne škole,  njima bi se unaprijedio dosadašnji sustav osposobljavanja i 
obuke vatrogasaca. 
 
Sastanak je zaključen u 13:35 
 
 
Zapisničar:          Predsjednik: 
Nikola Tramontana         Slavko Gauš 


